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Acta de la reunió de Consell Escolar ordinari de l’ escola Sant Esteve de Guialbes  

 
Dades de la sessió ordinària  
Nom de l’òrgan que es reuneix 
Consell Escolar 
 

Lloc de la reunió: Aula de 6è                          Data: 20/10/2021                    Hora: 17:00 
   

 
Ordre del dia 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anterior. 

2. Aprovació Pla d’Obertura de centre 

3. Aprovació de la memòria de centre 

4. Aprovació de la Programació General de Centre. 

5. Aprovació del Pla de Funcionament de Menjador. 

6. Torn obert de paraules 

 

 
Assistents 

Anna Gay Mercader, Anna Pérez Carreras, Àngels Toboso, Sílvia Moya Olano, Damià Carreras,  Àlex Teres 

Cordón, Jordi Parés, Eva Borrell. Excusen la seva assistència: Roser Villegas (representant de mestres) i Maria 

Rizzolo (representant de famílies). 

 
Desenvolupament de la sessió 

 

Es fa la presentació dels membres nous del Consell Escolar. Eva Borrell, Roser Villegas, com a representants 
de mestres. Maria Rizzolo, com a representant de famílies 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la reunió anter ior 

Es llegeix, es signa i s’aprova l’acta de l’anterior consell escolar. 

 
2. Aprovació Pla d’Obertura de centre 

Aquesta informació és la que s’ha explicat a les reunions d’inici de curs i es va enviar a totes les famílies via 
correu electrònic. 

 

3. Aprovació de la memòria de centre 

En funció de la memòria del curs 20/21 que es va elaborar al juny del 2021, s’elabora la Programació General 
Anual (PGA) del present curs. S’informa que van participar el 70 % de famílies amb les enquestes que es van 
passar el curs passat i que ens permeten seguir millorant. 

 

4. Aprovació de la Programació General de Centre. 

S’informa que s’ha constituït un nou equip directiu pels propers 4 anys. També recordem que el nostre 
organigrama d’equip docent els lideratges estan compartits. En Jordi Parés és el coordinador pedagògic i l’Eva 
Borrell, la coordinadora TAC. 
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Aquest curs les festes que fem des de l’escola es tornen a obrir a tota la comunitat educativa i també es 
reprenen les activitats extraescolars. Es duen a terme 3 activitats: anglès, dibuix i pintura i música. També es 
tornen a reprendre les sortides escolars i les colònies, que es faran el 21 i 22 de març de 2022 a Can Xalió 
(Sant Miquel de Campmajor). Ofereixen activitats relacionades amb els contes pels petits i jocs d’aventura pels 
grans. 

Les sortides queden aprovades en aquest consell escolar. La majoria d’activitats són subvencionades per la 
Diputació de Girona. El teatre i les audicions les farem des d’aquí l’escola. També anirem al Circ de Girona al 
febrer. 

Es fa un recordatori de les quotes que es paguen al llarg del curs. Al 1r trimestre, 145 euros pel material 
escolar, al 2n trimestre es paguen les sortides i al 3r trimestre, les colònies. 

S’informa que el Departament d’educació no estan pagant les mensualitats que pertoquen i que es van aprovar 
als pressupostos. Si la situació s’allarga, haurem de pujar la quota a les famílies pel curs vinent. Es fa el 
recordatori que encara l’escola presenta dificultats econòmiques, degut als diners que vam haver de retornar a 
les famílies en el període del confinament.  

Seguint amb la línia pedagògica de l’escola, els alumnes de 2n, 3r i 4t han de fer 30 sessions del programa 
Equinoteràpia Mas Alba. Per recuperar el curs 2019/2020 en el que els alumnes que feien 2n i 3r no van poder 
fer les sessions, aquest curs també el grup de 5è farà les sessions juntament amb el grup de 4t.  

Deixem constància que algunes famílies de 5è no hi estan d’acord amb aquesta decisió. S’explica que forma 
part de la línia pedagògica d’escola. Haguessin agraït que els hi haguéssim comentat abans per saber la opinió 
de tothom. Ens fan arribar que hi ha més famílies de l’escola a les que no els hi acaba d’agradar el programa 
de cavalls. Recordem que l’equip directiu sempre està a disposició de rebre suggeriments de millora. Des de 
l’ajuntament, ens recorden que tinguem en compte la opinió de les famílies perquè ells estan finançant aquesta 
activitat, al igual que Global21. 

Es recorda que no es participa en el programa Cinema en curs enguany, però si que tenim intenció de poder-ho 
reprendre el curs vinent. Comptem amb la subvenció de l’ajuntament. 

Les famílies que voluntàriament volen venir a l’escola a fer algun taller amb els alumnes de moment són en 
Heath, pare d’en Paul de 2n i ensenya a jugar a basquet en anglès. Per la setmana cultural vindrà el pare de la 
Freya, Joel i Ivan Yuste a fer un taller en llengua de signes. També gravarà alguns vídeos perquè des de les 
aules puguem mostrar als alumnes. I finalment la Tània, mare de la Jana Violeta Soler de 5è, farà tallers de 
conversa en castellà.  

S’informa que als claustre i al consell escolar hi ha un referent en coeducació i prevenció de violència de 
gènere, és l’Eva Borrell. Juntament amb l’Anna Gay faran una formació que els donarà eines per detectar 
casos a l’escola i poder aplicar els protocols. 
 
S’informa de les formacions que fem tot el claustre aquest curs. Participem a la Xarxa de Competències 
Bàsiques, al programa “Tenim la paraula” i es fa un assessorament sobre Educació Emocional. Les formadores 
seran l’Anna Gay i l’Anna Carpena.  
La Programació General Anual no podrà estar penjada al web de l’escola, per ordre d’inspecció. De totes 
maneres, es remarca que és pública i la poden venir a consultar sempre que volen.  
 
S’afegeix que es farà una xerrada en mode de tertúlia per les famílies sobre educació emocional i una altre 
sobre avaluació, per tal de fer arribar a tothom aquest pilar del nostre projecte educatiu.  
 
Aquest curs hi haurà eleccions al Consell Escolar per renovar els membres que fa 5 cursos que hi són. Sempre 
són 4 cursos, però excepcionalment pel Covid es va allargar. En el cas d’en Damià, és l’AFA que decideix quin 
membre hi ha i el pot canviar quan vulgui. Abans del desembre caldrà fer el consell escolar per presentar als 
nou membres. 

 

5. Aprovació del Pla de Funcionament de Menjador  
En el pla de funcionament de menjador hi ha una novetat: el canvi d’empresa de monitoratge. Es va fer concurs 
públic i l’empresa elegida va ser Actiescola. Hi ha pendent tornar a fer una reunió amb aquesta empresa per 
garantir que els monitors tinguin clares les seves tasques. Es va intentar posar a les clàusules que les funcions 
havien d’estar clares i havien d’ajudar més al cuiner. 
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6. Torn obert de paraula 

 

• En Damià ens comenta que està costant que les famílies col·laborin amb l’AFA i que els agradaria que 
més famílies en formessin part. Valoren molt positivament que es poden tornar a fer activitats 
extraescolars. Creuen que degut a que les famílies tenen altres vies per col·laborar amb l’escola, 
podria ser aquest el motiu de la baixa implicació amb l’AFA. 

• L’Ajuntament de Vilademuls vol agrair als nens/es i mestres el suport que vam donar a la campanya de 
vespa asiàtica. Els resultats van ser molt positius, ja que la presència va baixar molt gràcies a les 
trampes que es van posar. 

• Des de l’escola informem que durant la Setmana de prevenció de residus que es celebra del 20 al 28 
de novembre, participem en la neteja de deixalles d’un tram proper a l’escola, diferent del que es va fer 
el curs passat. Demanem a les famílies que si coneixen alguna zona que calgui netejar, ens ho 
comentin. L’Ajuntament tornarà a col·laborar. 

• S’informa que des de la comissió d’entorn es volen recuperar camins i localitzar rutes i deixar-les ben 
guardades.  L’Alex ens recorda que prèviament ho comentem a l’Ajuntament, per valorar si són camins 
privats o públics. 

 

 

 

 

Lloc i data 
Sant Esteve de Guialbes,  

 

 

Signatures dels assistents: 

 
 
Anna Gay Mercader   Anna Pérez Carreras                     Àngels Toboso            
Directora         Cap d’estudis                               Secretària  
 
 
 
 
 
 
Àlex Terés Cordón                         Damià Carreras Coll                     Sílvia Moya Olano      
Alcalde                                          Representant AFA                        Represent famílies  
 
 
 
 
 
 
 
Eva Borrell Dalmau                         Jordi Parés i Masdevall 
Representant mestres                      Representant mestres 
 
 


